
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 7. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 2

Da ministeren ikke har kunnet besvare REU alm. del – spørgsmål 1538 (folketingsåret

2019-20) af 3. juli 2020 inden svarfristen, og da spørgsmålet endnu ikke er besvaret, stil-

les et spørgsmål med samme ordlyd, som ministeren bedes besvare senest den 13. okto-

ber 2020:

Vil ministeren i forlængelse af svar på REU alm. del – spørgsmål 1251 og 1381 (folke-

tingsåret 2019-20) begrunde, hvorfor de oversendte bilagslister er klassificeret som for-

trolige, og genoverveje nødvendigheden af at opretholde bilagslisterne som fortrolige,

herunder redegøre for på hvilken måde en offentliggørelse af bilagslisterne kan skade en

evt. verserende straffesag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Søndergaard (EL).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 13. oktober 2020.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Soren.Sondergaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen

formand
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